
Zápis ze zasedání 38. schůze Školské rady při ZŠ ve Frýdlantu nad Ostravicí, T. G. Masaryka 1260 

 

Datum konání: 9. 4. 2024 

Místo konání: sborovna ZŠ 

Přítomni: Ing. Petra Filipová, Ing. Blanka Ochmanová, p. Pavel Kučera, Mgr. et Bc. Věra Otawová, Mgr. Pavel 

Eliáš, Mgr. Ota Polách, Mgr. Jana Menšíková 

Omluveni: Ing. Iva Lichnová, prof. Ing. Jan Nečas, Ph.D. 

Hosté: Mgr. Šárka Řezníčková 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení schůze školské rady a seznámení s programem  

2. Informace ředitelky školy – akce a činnost školy v tomto školním roce 

3. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 

4. Slovo nově zvoleného předsedy školské rady 

5. Schválení Jednacího řádu školské rady 

6. Návrh termínu další schůze školské rady 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

ad1) 

38. zasedání schůze školské rady zahájila ředitelka školy, Mgr. Šárka Řezníčková,  a seznámila přítomné 

s programem schůze. 

ad 2) 

Následně paní ředitelka shrnula všechny stavební práce, které již má škola ukončeny (především opravu 

otopné soustavy) a zmínila se stručně o těch, které škola plánuje spustit v nejbližší době: nutná je 

rekonstrukce podlah, rekonstrukce hlavního vstupu, na to pak bude navazovat oprava střechy v I. patře školy 

(u prostor vedení školy). Plánují se postupně rekonstruovat kabinety pedagogů (aktuálně by šlo o kabinet 

přírodopisu a sborovnu I. stupně), bude pokračovat i výmalba dalších prostor školy. Paní ředitelka podotkla, 

že finančních prostředků bude potřeba mnoho a přestože nám Město v jednáních o finančních nárocích 

vychází velmi vstříc, budeme rádi za každou jeho další finanční podporu. 

V krátkosti se paní ředitelka zmínila také o značném „omlazení“ našeho pedagogického sboru v tomto 

školním roce. Mladé pedagogy označila jako zdroje nových nápadů, cest a metod, kterými je výchovně –

vzdělávací proces v naší škole velmi kladně ovlivněn. Poprvé jsme tento rok některé vyučovací hodiny vedli 

stylem tandemové výuky, která se osvědčila zejména v jazycích, ale také například ve spojení zeměpis – 

anglický jazyk. V tandemech chceme pokračovat i příští rok. 

 

 

 



ad3) 

Volba nového předsedy a místopředsedy ŠR proběhla jako 3 bod programu schůze. Do funkce předsedy ŠR 

byl zvolen Mgr. Oto Polách, do funkce místopředsedkyně Mgr. et Bc. Věra Otawová. 

ad 4) 

Nově zvolený předseda, Mgr. Oto Polách, poděkoval členům ŠR za důvěru a ihned se ujal dalšího vedení 

schůze. 

ad5) 

Všichni členové ŠR byli seznámeni s Jednacím řádem školské rady a poté došlo k jeho jednohlasnému 

schválení. 

ad 6)  

Následující schůze ŠR se bude dle rozhodnutí ŠR konat 7. 10. 2024 v 16:00 ve sborovně základní školy. 

Školská rada vzala na zřetel fakt, že i pro další plánované termíny schůzí ŠR je vhodné vybírat tzv. dny úřední 

(pondělí-středa), neboť takto bude spíše dosaženo plné účasti všech členů ŠR. 

ad 7) 

1. Ředitelka školy, Mgr. Šárka Řezníčková, upozornila členy ŠR na skutečnost, že škola musí opět 

přistoupit ke změnám v ŠVP. Po vypracování změn budou všem členům ŠR  materiály elektronicky 

zaslány ke schválení. K jejich odsouhlasení dojde tedy opět korespondenční formou. Pravděpodobný 

termín – 2. polovina měsíce června 2024. 

2. Ing. Ochmanová otevřela téma kvality jídel připravovaných PRIMIRESTEM (nechutné polévky, tvrdé 

maso, vývary z bujónu). Vznesla také dotaz, proč malé děti nemohou využívat pasta bar. Bylo 

konstatováno, že i ohlas ZŠ v Metylovicích je víceméně negativní, zatímco ZŠ Komenského chuť 

připravovaných pokrmů chválí. Do diskuze se posléze připojila i Ing. Petra Filipová, která sdělila 

přítomným svoji kladnou zkušenost, neboť několikrát nabídky jídel PRIMIRESTU využila osobně. Mgr. 

Eliáš připojil svou poznámku o špatné organizaci práce PRIMIRESTU u hlavního vydávacího pultu, a to 

zejména v časech, kdy je potřeba vystravovat více tříd najednou. Pan Kučera navrhl, aby bylo toto 

téma otevřeno na dubnových třídních schůzkách (18. 4.) a z něj pořízen zápis, který by byl sdílen 

s naším zřizovatelem. Ten by poté vešel v jednání s vedoucí PRIMIRESTU. 

3. Pan Kučera se zapojil do diskuze dotazem, zdali by škola v příštích letech neuvažovala o nahrazení 

ruského jazyka španělštinou. Na dotaz reagovala paní ředitelka: škola v současné době získala učitele 

francouzštiny, proto bude ruský jazyk, který postupně dobíhá v 8. a 9., ročníku, nahrazen jazykem 

francouzským. Do budoucna ovšem výuku španělského jazyka na naší škole nevylučujeme. 

4. V závěru diskuze si vzala slovo Ing. Petra Filipová a vyjádřila potěšení Města nad tím, že se naše škola 

po různých peripetiích v minulých letech opět stabilizuje a harmonizuje. S ředitelstvím jsou naši 

zřizovatelé v každotýdenním telefonickém či osobním styku a vzájemnou spolupráci lze označit jako 

velmi dobře a bezproblémově probíhající. 

ad8) 

Předseda školské rady, Mgr. Oto Polách, všem zúčastněným poděkoval za účast, za spolupráci v letech 

minulých i v nejbližším období a 38. zasedání ŠR ukončil. 

 

zapsala Mgr. Jana Menšíková 

Ve Frýdlantu nad Ostravicí 8. 4. 2024 


